
Protokół Nr 51/2022

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, 
które odbyło się w dniu 15 czerwca 2022 r.

Posiedzenie trwało od godz. 930 ~ 1040

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pasoń Marek -  przewodniczący komisji,
2. Banasiak Marek -  członek komisji,
3. Rasiński Tomasz -  członek komisji,
4. Bielecki Kamil -  członek komisji.
Lista obecności w załączeniu do protokołu 
oraz

• Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka;
• Pani Agnieszka Gryglas -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;
• Pan Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zapoznanie się z opinią dotyczącą nawierzchni asfaltowych na drodze 

w Laskowie z 2021 roku.
3. Zapoznanie się z przeglądem pięcioletnim dróg gminnych z 2021 roku.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Zapoznanie się z opinią dotyczącą nawierzchni asfaltowych na drodze 
w Laskowie z 2021 roku
Członkowie komisji zapoznali się z ekspertyzą nawierzchni na drodze gminnej nr 
430114W w miejscowości Lasków gmina Dąbrówka.
Na podstawie przeprowadzonej inwentaryzacji sformułowano następujące ogólne 
spostrzeżenia:

s  występowały liczne spękania poprzeczne, 
s  występowały spękania siatkowe, 
s  występowały nierówności poprzeczne,
^  występowały powierzchnie bezodpływowe, 
s  występowały pojedyncze rakowiny, miejsca niedogęszczone, 
s  lokalnie występowały zapadnięte studzienki,
•S stan powierzchni nawierzchni poza w/w nie wykazywał innych uszkodzeń, np. 

ubytków kruszywa, miejsc przebitumowych, wybojów itp.



Pan Radosław Korzeniewski poinformował, że jeżeli główny wykonawca zadania nie 
wykona napraw w ramach gwarancji drogi to urząd będzie zmuszony wystąpić na 
drogę sądową.

Ad. 3 Zapoznanie się z przeglądem pięcioletnim dróg gminnych z 2021 roku

Komisja zapoznała się:
A z dziennikiem objazdu dróg Nr 1/2020
y  z protokołem kontroli okresowej stanu technicznego i wartości użytkowej drogi 
A książką drogi 
S mapami -  oceną dróg

Pan Rafał Roguski przedstawił w formie prezentacji dodatkowe informacje dotyczące 
przeglądu pięcioletniego dróg gminnych z 2021 roku.

Ad. 4 Sprawy różne.

W sprawach różnych komisja rozmawiała na temat realizowanych wniosków 
w ramach Polskiego Ładu.
Ponadto komisja zapoznała się z ogłoszonymi postępowaniami przetargowymi 
na Utwardzenie drogi gminnej wewnętrznej dz. ew. nr 242 w miejscowości 
Guzowatka w ramach zadania inwestycyjnego Budowa drogi nr 242 i nr 222 w kostce 
brukowej razem z odwodnieniem.
Pan Radosław Korzeniewski wyjaśnił, że dwukrotnie przystąpiono do postępowania 
przetargowego i dwukrotnie postępowanie zostało unieważnione ze względu na 
przewyższającą kwotę przeznaczoną na sfinansowanie zamówienia oraz brakami 
dokumentów w najkorzystniejszej ofercie.

Komisja rekomenduje przeznaczenie środków finansowych w kwocie 150 000,00 
złotych brutto z zdania Utwardzenie drogi gminnej wewnętrznej dz. ew. nr 242 
w miejscowości Guzowatka w ramach zadania inwestycyjnego Budowa drogi nr 242 
i nr 222 w kostce brukowej razem z odwodnieniem na poprawę bezpieczeństwa przy 
Szkole Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 w Józefowie oraz przy Szkole 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.
Na tym protokół zakończono.
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